

2023-06-19 Protokoll styrelsemöte Örserums IK

Närvarande: Ann-Britt, Louise, Jessica, Jane, Anna, Erik

Frånvarande: Eva



1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen

2. Från sektionmöte med Motion

Angående de pengar som vi fick från RF SISU är förslaget att vi bjuder in motionsledarna (även de för barnverksamheterna) till en middag eller aktivitet. Styrelsen godkänner detta förslag.

Förslaget för hösten är att ta fram "trivselregler" för barngrupperna för att det ska bli lättare för ledarna att styra barngrupperna. Även vissa diskussioner om åldrarna i de olika barngrupperna.

3. Fotbollen

I år är det många fler (majoriteten) av fotbollsspelarna som betalat in medlems- och träningsavgift. Vilket är positivt jämfört med hur det sett ut tidigare år.

Just nu krävs det väldigt mycket bevakning och vi har hört att det är flera föreningar som avbrutit sin bevakning. Men i dagsläget verkar det inte som att det finns planer på att avbryta vår bevakning.

4. Frågan om städ, vaktmästare och grönytegrupp

Frågan om städ är på gång då vi har kontakt med en firma som vi ska få offert från. Utifrån det tar vi sedan beslut.

I dagarna går vi ut med annons för vaktmästare med sista ansökningsdag 2 juli. Sedan går vi vidare med detta.

Vi har en person som vi tror kan vara intresserad av att samordna grönytegruppen från i höst. Vi ska höra med individen.

5. Övriga frågor

- Sponsorer, inom kort kommer vi fakturera våra sponsorer.
- Hemmavinsten, vi är med sen i våras och det är bra om våra medlemmar går med och registrerar att man vill stötta Örserums IK.
- Kiosken öppnade i helgen som var och är öppen till 20 augusti.
- Säsong avslutningsfest planerar vi för, som vi ska synka med fotbollen så att vi planerar allt ihop. Den tidigare festkommittén tar denna fråga vidare.
- Haglunds kommer fortsatt sponsra oss med kaffe.

Nästa möte: 10 augusti kl 19.00

Vid protokollet

Louise Alm-Ödeen, sekreterare

Jessica Trygg, ordförande